

Week 5

Class Dojo Postings:

- Please feel free to send pictures and videos of your students working! They LOVE to share their work and we love to see them working hard :) Please add ALL student work into your child's portfolio in class dojo. We will be recording all student work.
- **We will be sending a video each day to describe each assignment :**) Show your child so they know what to do!
- **Your child's learning is important; please make sure they get their work done :)**

Show this schedule to your child! They know the expectations!

	Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday
Spelling New spelling words: sad dad had mad yellow have me is	Youtube Link -ad word family: https://www.youtube.com/watch?v=A20pc-uG1Z4 *Have your child watch the video first, then complete work* Assignment: write spelling words 3 times each	Link: Ms. Svestka teaches how to "snap/clap" word family words *Have your child watch the video first, then complete work* Assignment: Practice snap/clap with spelling words	Youtube Link -ad word family: https://www.youtube.com/watch?v=AvlOIGoCgQo *Have your child watch the video first, then complete work* Assignment: Practice writing spelling words with your finger in the air/on a table/on the couch	Link: Mrs. Chisek teaches how to write Rainbow Words *Have your child watch the video first, then complete work* Assignment: Write words in rainbow colors	Link: Spelling Test! *Please have your child write their answers on a piece of paper and send a picture in to their teacher!* Parents: PLEASE don't help your child complete this :)

Reading

Day 1 Reading Assignment

Read Aloud Link:
[Swimmy by Leo Lionni](#)

Have your child watch the video first, then complete work

Write who the characters are from the story

*Then go to www.kidsa-z.com and read books for 10 minutes

Day 2 Reading Assignment

Read Aloud Link:
[Swimmy by Leo Lionni](#)

Have your child watch the video first, then complete work

Write about the setting of the story

*Then go to www.kidsa-z.com and read books for 10 minutes

Day 3 Reading Assignment

Read Aloud Link:
[Swimmy by Leo Lionni](#)

Have your child watch the video first, then complete work

Write what was the problem and solution was from the story

*Then go to www.kidsa-z.com and read books for 10 minutes

Day 4 Reading Assignment

Read Aloud Link:
[Swimmy by Leo Lionni](#)

Have your child watch the video first, then complete work

Write a key event from the story

*Then go to www.kidsa-z.com and read books for 10 minutes

Day 5 Reading Assignment

Read Aloud Link:
[Swimmy by Leo Lionni](#)

Have your child watch the video first, then complete work

Write what your favorite part of the story was!

Draw a picture to go with your sentences :)

*Then go to www.kidsa-z.com and read books for 10 minutes

Writing Please watch this video to see how we would like you to complete your writing: Writing	Day 1 Writing Assignment Watch this video to read the story: Don't let the Pigeon Drive the Bus: https://www.youtube.com/watch?v=Dljje7L9nls Talk with a parent or sibling about if you would/would not let the Pigeon drive the bus	Day 2 Writing Assignment Write about if you would or would not let the pigeon drive the bus. Use the sentence stem: "I would let the pigeon drive the bus because..." OR "I would not let the pigeon drive the bus because..." *Don't forget your capital letter, space, and punctuation!* Writing template	Day 3 Writing Assignment Add another reason why you would or would not let the pigeon drive the bus! *Don't forget your capital letter, space, and punctuation!*	Day 4 Writing Assignment Add a picture to match your sentences :)	Day 5 Writing Assignment Read your writing to a sibling/parent :)
---	--	---	---	--	--

Math Please watch this video for this weeks subtraction lesson: <u>Subtraction</u>	Day 1 Math Assignment: Simple Subtraction <u>subtraction lesson#</u> <u>1.mp4</u> 1. <u>Lesson:</u> Have students watch the video or song link. 2. <u>Practice:</u> Students then complete the practice sheet. Please share the completed sheet on class dojo. <u>April 20th math worksheet</u> Zearn for 15 minutes: <u>https://dearbornschools.org/student-portal/</u> *Students log in through Clever*	Day 2 Math Assignment: Simple Subtraction <u>https://www.youtube.com/watch?v=QkPa9V2wtZs</u> 1. <u>Lesson:</u> Have students watch the video or song link. 2. <u>Practice:</u> Students then complete the practice sheet. Please share the completed sheet on class dojo. <u>April 21st math worksheet</u> Zearn for 15 minutes: <u>https://dearbornschools.org/student-portal/</u> *Students log in through Clever*	Day 3 Math Assignment: Simple Subtraction <u>https://www.youtube.com/watch?v=pwQKugrFmJQ</u> 1. <u>Lesson:</u> Have students watch the video or song link. 2. <u>Practice:</u> Students then complete the practice sheet. Please share the completed sheet on class dojo. <u>April 22nd math worksheet</u> Zearn for 15 minutes: <u>https://dearbornschools.org/student-portal/</u> *Students log in through Clever*	Day 4 Math Assignment: Simple Subtraction <u>https://youtu.be/AO9bHbUdg-M</u> 1. <u>Lesson:</u> Have students watch the video or song link. 2. <u>Practice:</u> Students then complete the practice sheet. Please share the completed sheet on class dojo. <u>April 23rd math worksheet</u> Zearn for 15 minutes: <u>https://dearbornschools.org/student-portal/</u> *Students log in through Clever*	Day 5 Math Assignment: Simple Subtraction <u>https://www.youtube.com/watch?v=ySkjVZ0ym7k</u> 1. <u>Lesson:</u> Have students watch the video or song link.b 2. <u>Practice:</u> Students then complete the practice sheet. Please share the completed sheet on class dojo. <u>April 24th math worksheet</u> Zearn for 15 minutes: <u>https://dearbornschools.org/student-portal/</u> *Students log in through Clever*
--	---	---	---	---	--

Science	Life Science Day 1 Flowers/Plants Listen to the lesson about Flowers. https://drive.google.com/open?id=1EfQV2McBMy4FqmRYmEjgRzbJCilvbmbY Record your information about flowers on your circle map. https://drive.google.com/open?id=1BxHH1h1S4k3nRPAq5a3lj9nmsm5pj Please share your circle map on Dojo.	Life Science Day 2 Flowers/Pants Today listen to the flower song. https://www.youtube.com/watch?v=GTQuEZNP5Ds Then draw a picture of your own flower. Be sure to make it colorful. CamScanner 04-17-2020 21.24.00_3.pdf Now write a sentence about your flower. Please share your flower and writing on Dojo.	Life Science Day 3 Flower/Plants Parts of a Flower/Plant Diagram to complete by writing each part of the plant on the worksheet. https://drive.google.com/file/d/1eMbQWCjXp0dr3bhx9Og4gPHOHf5L7S4x/view?usp=sharing If you don't have a printer draw your flower on paper or computer and label the parts. Please share your flower diagram on Dojo.	Life Science Day 4 Flower/Plants Today you will color your flower and paste the correct words next to each part of the flower. https://drive.google.com/file/d/1qIRq1ra8ZzP3eIZi3cDMbhv9WlQZwr_dC/view?usp=sharing If you can't print draw your own and write the information out on your picture. Please share your flower diagram on Dojo.	Life Science Day 5 Flower/Plants Listen to the song below. https://www.youtube.com/watch?v=kBoHLblicxY Then draw a picture of your flower and write a sentence or two about your flower and where it lives. Example: https://drive.google.com/file/d/1m5KAZvdcTXyR70mtR4XptQw00-tOJy9t/view?usp=sharing Please share your flower diagram on Dojo..
----------------	--	---	---	--	---

Extra Links to Practice

* روابط إضافية للممارسة *

Reading Links:

روابط القراءة :

- Exact Path and MobyMax (<http://www.clever.dearbornschools.org>) *Your child knows their log in, if you have a problem let me know*
- storylineonline.com
- [Google Discovery Education](https://www.google.com/discovery/education/)
- [Remote Learning Resources and Strategies | Grades 1-2 | Coronavirus Support](https://www.coronavirus.gov/remote-learning-resources)
- [ReadWriteThink - ReadWriteThink](https://www.readwritethink.org/)
- [First Grade Learning Games, Ages 6 - 7](https://www.firstgradelarninggames.com/)
- [Starfall Education: Kids Games, Movies, & Books K-3](https://www.starfall.com/kids-games-movies-books)
- <https://jr.brainpop.com/free-stuff/>

login: geerpark

Password: brainpop

Math Links:

روابط الرياضيات :

- Exact Path and MobyMax (<http://www.clever.dearbornschools.org>) *Your child knows their log in, if you have a problem let me know*
- <http://www.zearn.org>
- [Google Discovery Education](https://www.google.com/discovery/education/)
- [Starfall Education: Kids Games, Movies, & Books K-3](https://www.starfall.com/kids-games-movies-books)
- [First Grade Learning Games, Ages 6 - 7](https://www.firstgradelarninggames.com/)
- <https://jr.brainpop.com/free-stuff/>

login: geerpark

Password: brainpop

Social Studies Links:

روابط الدراسات الاجتماعية:

- [Google Discovery Education](#)
- [MI Open Book - Families & Schools \(1\).pdf](#)
- <https://jr.brainpop.com/free-stuff/>
login: geerpark
Password: brainpop

Science Links:

روابط العلوم:

- [Mystery Science](#)
- [Google Discovery Education](#)
- <https://jr.brainpop.com/free-stuff/>
 - login: geerpark
 - Password: brainpop

Fun Brain Break Links:

روابط ممتعة للرياضيات:

Math:

Count to 120! <https://www.youtube.com/watch?v=MA9BhxGwGMS>

Count by 10s! <https://www.youtube.com/watch?v=7stosHbZZZg>

Count by 5s! <https://www.youtube.com/watch?v=amxVL9KUmq8&t=137s>

Count by 2s! <https://www.youtube.com/watch?v=OCxvNtrcDIs&t=64s>

Making Ten! <https://www.youtube.com/watch?v=ch7KzI3n2Zk>

Teen Numbers! <https://www.youtube.com/watch?v=xrg3eHSYMFg>

Ten More Ten Less! https://www.youtube.com/watch?v=zau4jtSA_kY&t=1s

Greater Than Less Than! <https://www.youtube.com/watch?v=-Ldz0POzBoU>

Addition Facts 0-3! <https://www.youtube.com/watch?v=uRoJ5E-Xx9s>

Addition Facts 4-7! <https://www.youtube.com/watch?v=X3hEMk9W68A>

Addition Facts 8-10! <https://www.youtube.com/watch?v=Cn6hHFeNWe8>

Money! <https://www.youtube.com/watch?v=pnXJGNo08v0>

Money! <https://www.youtube.com/watch?v=vMSAzl6V95M>

Reading:

روابط ممتعة للقراءة:

Alphabet Letters and sounds! <https://www.youtube.com/watch?v=ezdSqXROWOA>

Beginning Letter Sounds! <https://www.youtube.com/watch?v=uQx-MJVUIzc>

Rhyming Fun! <https://www.youtube.com/watch?v=cSPmGPlyyU>

Syllables Fun! <https://www.youtube.com/watch?v=psUPYR235O8>

Sight Word Dance 1! <https://www.youtube.com/watch?v=VDsOrFXCbK4>

Sight Word Dance 2! <https://www.youtube.com/watch?v=1sNPUmZQels>

Sight Word Dance 3! <https://www.youtube.com/watch?v=F1ROr56uK3I>

Dance:

روابط ممتعة للرقص:

Go Noodle Dances! <https://www.gonoodle.com/>

Dancing Fun! <https://www.youtube.com/watch?v=RzbTmBlpGdQ>

Movement! <https://www.youtube.com/watch?v=oLaJ4jyKBUY>

Animal Movement! <https://www.youtube.com/watch?v=CT86DI442jA>

الأسبوع 5

منشورات فئة دوجو

لا تتردد في إرسال صور ومقاطع فيديو للطلاب الذين يعملون! إنهم يحبون مشاركة عملهم ونحب أن نراهم يعملون بجد :) الرجاء إضافة جميع أعمال الطلاب إلى سنقوم بتسجيل جميع أعمال الطلاب. dojo. محفظة طفلك في الفصل! سنرسل فيديو كل يوم لوصف كل مهمة :) أظهر طفلك حتى يعرف ماذا يفعل (: تعلم طفلك مهم ؛ يرجى التأكد من إنجاز عملهم

إظهار هذا الجدول الزمني لطفلك! إنهم يعرفون التوقعات!

الجمعة	الخميس	الأربعاء	الثلاثاء	الاثنين	
حلقة الوصل: Spelling Test! *من فضلك اطلب من طفلك كتابة إجاباته على قطعة من الورق وإرسال صورة إلى معلمه! الوالدان: يرجى عدم مساعدة طفلك على إكمال هذا :)	حلقة الوصل: Mrs. Chisek teaches how to write Rainbow Words * اطلب من طفلك مشاهدة الفيديو أولاً ، ثم أكمل العمل <u>الواجب:</u> تدرب على كتابة الكلمات الإملائية بإصبعك في الهواء / على الطاولة / على الأريكة <u>الواجب:</u> اكتب الكلمات بألوان قوس قزح	رابط يوتيوب كلمة عائلة: -ad https://www.youtube.com/watch?v=AvlOIGoCgQo * اطلب من طفلك مشاهدة الفيديو أولاً ، ثم أكمل العمل <u>الواجب:</u> تدرب على المفاجئة / التصفيق بالكلمات الإملائية	حلقة الوصل: Ms. Svestka teaches how to "snap/clap" word family words * اطلب من طفلك مشاهدة الفيديو أولاً ، ثم أكمل العمل <u>الواجب:</u> تدرب على المفاجئة / التصفيق بالكلمات الإملائية	رابط يوتيوب كلمة عائلة: -ad https://www.youtube.com/watch?v=A20pc-uG1Z4 * اطلب من طفلك مشاهدة الفيديو أولاً ، ثم أكمل العمل <u>الواجب:</u> كتابة الكلمات الإملائية 3 مرات لكل منهما	الإملائية الكلمات الإملائية الجديدة: sad dad had mad yellow have me is

قراءة	اليوم الأول واجب القراءة	اليوم الثاني واجب القراءة	اليوم الثالث واجب القراءة	اليوم الرابع واجب القراءة	اليوم الخامس واجب القراءة
	اقرأ بصوت عالي حلقة الوصل: Swimmy by Leo Lionni * اطلب من طفلك مشاهدة الفيديو أولاً، ثم أكمل العمل اكتب من هم الشخصيات في القصة *ثم اذهب الى www.kidsa-z.com وقراءة الكتب لمدة 10 دقائق	اقرأ بصوت عالي حلقة الوصل: Swimmy by Leo Lionni * اطلب من طفلك مشاهدة الفيديو أولاً، ثم أكمل العمل اكتب عن مكان القصة *ثم اذهب الى www.kidsa-z.com وقراءة الكتب لمدة 10 دقائق	اقرأ بصوت عالي حلقة الوصل: Swimmy by Leo Lionni * اطلب من طفلك مشاهدة الفيديو أولاً ، ثم أكمل العمل اكتب ما كانت المشكلة والحل من القصة *ثم اذهب الى www.kidsa-z.com وقراءة الكتب لمدة 10 دقائق	اقرأ بصوت عالي حلقة الوصل:: Swimmy by Leo Lionni * اطلب من طفلك مشاهدة الفيديو أولاً، ثم أكمل العمل اكتب حدثاً رئيسياً من القصة *ثم اذهب الى www.kidsa-z.com وقراءة الكتب لمدة 10 دقائق	اقرأ بصوت عالي حلقة الوصل: Swimmy by Leo Lionni * اطلب من طفلك مشاهدة الفيديو أولاً ، ثم أكمل العمل اكتب ما كان الجزء المفضل لديك من القصة! ارسم صورة للتوافق مع جملتك *ثم اذهب الى www.kidsa-z.com and read books for 10 minutes

الكتابة يرجى مشاهدة هذا الفيديو لمعرفة كيف نود أن تكمل كتابتك: <u>Writing</u>	اليوم الأول الواجبات الكتابة شاهد هذا الفيديو لقراءة القصة: لا تدع الحمامة تقود الحافلة: https://www.youtube.com/watch?v=Dlje7L9nls تحدث مع أحد الوالدين أو الأصدقاء حول ما إذا كنت لن تسمح للحمام بقيادة الحافلة	اليوم الثاني الواجبات الكتابة اكتب عما إذا كنت ستسمح للحمام بقيادة الحافلة أم لا. استخدم جذع الجملة: ساعد الحمام يقود " ... الحافلة لأن أو "لن أدع حمامة تقود الحافلة لأن ..." * لا تنس حرفك الكبير والمسافات بين الكلمات وعلامات الترقيم! <u>Writing template</u>	اليوم الثالث الواجبات الكتابة أضف سبباً آخر يجعلك تسمح أو لا تسمح للحمام بقيادة الحافلة! * لا تنس حرفك الكبير والمسافات بين الكلمات وعلامات الترقيم!	اليوم الرابع الواجبات الكتابة أضف صورة لتتناسب مع جملك	اليوم الخامس الواجبات الكتابة اقرأ كتاباتك إلى أحد الأخوين / الأب (:)
---	---	--	--	---	--

الرياضيات يرجى مشاهدة هذا الفيديو لدرس الطرح هذا الأسبوع <u>Subtraction</u>	اليوم الأول واجب الرياضيا طرح بسيط subtraction lesson#1.mp4 1. الدرس: اطلب من الطلاب مشاهدة رابط الفيديو أو الأغنية. 2. الممارسة: ثم يكمل الطلاب ورقة الممارسة. يرجى مشاركة الورقة المكتملة على الفصل dojo April 20th math worksheet زيرن لمدة 15 دقيقة: https://dearbornschools.org/student-portal/ * يقوم الطلاب بتسجيل الدخول من خلال *Clever	اليوم الثاني واجب الرياضيات طرح بسيط https://www.youtube.com/watch?v=QkPa9V2wtZs 1. الدرس: اطلب من الطلاب مشاهدة رابط الفيديو أو الأغنية. 2. الممارسة: ثم يكمل الطلاب ورقة الممارسة. يرجى مشاركة الورقة المكتملة على الفصل dojo April 21st math worksheet زيرن لمدة 15 دقيقة: https://dearbornschools.org/student-portal/ * يقوم الطلاب بتسجيل الدخول من خلال *Clever	اليوم الثالث واجب الرياضيات طرح بسيط https://www.youtube.com/watch?v=pwQKugrFmJQ 1. الدرس: اطلب من الطلاب مشاهدة رابط الفيديو أو الأغنية. 2. الممارسة: ثم يكمل الطلاب ورقة الممارسة. يرجى مشاركة الورقة المكتملة على الفصل dojo April 22nd math worksheet زيرن لمدة 15 دقيقة: https://dearbornschools.org/student-portal/ * يقوم الطلاب بتسجيل الدخول من خلال *Clever	اليوم الرابع واجب الرياضيات طرح بسيط https://youtu.be/AO9bHbUdg-M 1. الدرس: اطلب من الطلاب مشاهدة رابط الفيديو أو الأغنية. 2. الممارسة: ثم يكمل الطلاب ورقة الممارسة. يرجى مشاركة الورقة المكتملة على الفصل dojo April 23rd math worksheet زيرن لمدة 15 دقيقة: https://dearbornschools.org/student-portal/ * يقوم الطلاب بتسجيل الدخول من خلال *Clever	اليوم الخامس واجب الرياضيات طرح بسيط https://www.youtube.com/watch?v=ySkjVZ0ym7k 1. الدرس: اطلب من الطلاب مشاهدة رابط الفيديو أو الأغنية. 2. الممارسة: ثم يكمل الطلاب ورقة الممارسة. يرجى مشاركة الورقة المكتملة على الفصل dojo April 24th math worksheet زيرن لمدة 15 دقيقة: https://dearbornschools.org/student-portal/ * يقوم الطلاب بتسجيل الدخول من خلال *Clever
---	---	--	--	---	--

علوم	علوم الحياة اليوم الأول الزهور / النباتات استمع إلى هذا الدرس حول الزهور. https://drive.google.com/open?id=1EfQV2McBM y4FqmRYmEjg RzbJCilvbmbY سجل معلوماتك حول الزهور على خريطة دائرتك. https://drive.google.com/open?id=1BxHH1h1S4k 3nRPAq5a3Ij9n msm5pj يرجى مشاركة خريطة دائرتك على دوجو.	علوم الحياة اليوم الثاني الزهور / النباتات استمع اليوم لأغنية الزهرة. https://www.youtube.com/watch?v=GTQuEZNP5Ds ثم ارسم صورة للزهرة الخاصة بك. تأكد من جعلها ملونة. https://drive.google.com/open?id=1YnOBHHXjCh 6WLMf28G67V3 i1G6I1DGY اكتب الآن جملة حول زهرة الخاص بك. يرجى مشاركة الزهور والكتابة على دوجو.	علوم الحياة اليوم الثالث الزهور / النباتات يجب إكمال أجزاء من مخطط زهرة / نبات عن طريق كتابة كل جزء من النبات على الورقة. https://drive.google.com/open?id=1eMbQWCjX p0dr3bhx9Og4g PHOHf5L7S4x إذا لم يكن لديك طابعة ، ارسم الزهرة على الورق أو الكمبيوتر و قم بتسمية الأجزاء. يرجى مشاركة مخطط الزهور الخاص بك على دوجو.	علوم الحياة اليوم الرابع الزهور / النباتات اليوم سوف تقوم بتلوين الزهرة ولصق الكلمات الصحيحة بجانب كل جزء من الزهرة. https://drive.google.com/open?id=1qlRq1ra8ZzP3elZ i3cDMbhv9WlQZ wrdC إذا لم تتمكن من الطباعة ، ارسم ما تريد واكتب المعلومات على صورتك. https://drive.google.com/open?id=10_zkwVgF3Xxg fpgca4DPm4ZpC dPcwOz يرجى مشاركة مخطط الزهور الخاص بك على دوجو.	علوم الحياة اليوم الخامس الزهور / النباتات استمع الى الاغنية ادناه. https://www.youtube.com/watch?v=kBoHLblicxY ثم ارسم صورة لزهرتك واكتب جملة أو اثنتين حول الزهرة وأين تعيش مثال: https://drive.google.com/open?id=1m5KAZvdcTX yR70mtR4XptQ w00-tOJy9t يرجى مشاركة مخطط الزهور الخاص بك على دوجو.
--------------------	--	--	---	---	---